
Proces verbal  încheiat astăzi
26.07.2021

  in cadrul şedinţei ordinare a consiliului
local Hudeşti

În conformitate cu prevederile art.134  alin. (1) lit.,,a”  din  Ordonanţa de Urgenţă 
nr.57 privind Codul  administrativ , Consiliul local al comunei Hudeşti  a fost convocat în 
şedinţă  ordinară  în data de 26.07.2021 , orele 14, în sala de şedinţe a Căminului Cultural  
Hudeşti.
            Având în vedere contextul actual  privind limitarea i diminuarea răspândiriiș
coronavirusului  SAARS- COV2  precum si necesitatea prevenirii răspândirii 
infec iilor respiratorii COVID – 19 cauzate de acest virus,  pentru amendamente s-a ț
folosit  mijloacele electronice de comunicare. 
 În cadrul edin ei votul  a fost  exprimat, pe rând  de către un grup de maxim cinci ș ț
consilieri cu păstrarea distan ei de  minim 2 metri intre persoane.ț

Şedinţa s-a desfăşurat in sala de şedinţe a Căminului Cultural Hudeşti,  la şedinţă  
fiind prezenţi fizic  14 consilieri , care au intrat în sală în grupuri de câte 5 cu păstrarea 
distan ei de  minim 2 metri intre persoane. ț Domnul Poraicu Lucian aparticipat la 
edin ă prin intermediul telefonului.ș ț

Este ascultat Imnul de Stat  după care se trece la derularea lucrărilor şedinţei. 
Şedinţa este legal constituită. 
Preşedinte de şedinţă este domnul  Sîsîiac  Neculae..
Preşedintele  de şedinţa  deschide şedinţa după care da citire ordinii de zi:
                   

1. Proiect de hotărâre privind alegerea pre edintelui de edin ă pentruș ș ț
lunile august – septembrie - octombrie  2021.

2.  Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de concesiune nr. 
7661/09.12.2009. 

3. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea Regulamentului privind 

concesionarea i închirierea bunurilor imobile ce apar in domeniului public i privat al ș ț ș
comunei Hude ti.ș

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune 
privind serviciile sociale  administrate şi finanţate din bugetul  local al Comunei Hude ti ș
pentru anul 2021.

5. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Strategiei de Dezvoltare Economică 
Şi Socială  a comunei Hudesti pentru  perioada 2021-2027.

 Domnul primar, solicită suplimentarea ordinii de zi cu : 1.Proiect de hotărâre privind 
modificarea şi completarea HCL nr. 64/2020 privind aprobarea tipului de burse,  
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numărului de burse şi a cuantumului unei burse pentru elevii din învăţământul 
preuniversitar de stat aparţinând Şcolii gimnaziale nr. 1 Hudesti pentru anul  şcolar 2020-
2021.
2. Informare privind activitate Asocia iei Real Hude ti i raportul financiar pe ntru ț ș ș
perioada 2019-2021.

 Se supune la vot ordinea de zi  ,a a cum a fost suplimentată, care este aprobată în ș
unanimitate.
Se supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară,care  este aprobat în unanimitate. 

          Se ia  în discuţie punctul 1 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
 Domnul  Sîsîiac Constantin ia cuvântul i propune pentru func ia de pre edinte de edin ăș ț ș ș ț
pe domnul Zîză Constantin. 
Domnul Poraicu Lucian propune pe domnul tefan Marinel pentru func ia de pre edinte Ș ț ș
de edin ă pentru următoarele 3 luni. Domnul Stefan Marinel  men ionează că refuză ș ț ț
numire . Se supune la vot propunerea domnului Sîsîiac Constantin care este votată , 
pentru,, în unanimitate.
Nu  mai  au loc discuţii,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  în 
unanimitate. 

Se trece la dezbaterea punctul 2 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.

Domnul  Poraicu Lucian se înscrie la cuvânt i men ionează:ș ț
- După domnul Novac Vitalie va veni un alt medic, însă noi ca i comunitate trebuie ș

să-i dăm o mână de ajutor. Medicii de familie au locuit dea lungul vremii ba în Conacul  
Franc, dispensarul Vatra i apoi si-a făcut o casă .Vremurile s-au schimbat i a a cum ș ș ș
preo ii  au case parohiale construite din banii cetă enilor ,a a i medicilor   de familie ț ț ș ș
trebuie să le construim casă  pentru a putea locui aici în comună i în felul acesta să ș
asigure i urgen ele de noapte. Dispensarul vatra este o clădire solidă, numai că trebuie ș ț
reabilitată i extinsă prin construirea unei băi, bucătărie .a. A a cum s-au găsit fonduri ș ș ș
pentru  reabilitare coli, ar trebui să investim i în acest dispensar  i să-i dăm o mutilitate ș ș ș
de cabinet medical i locuin ă pentru medicul de familie.ș ț
Domnul primar  ia cuvântul i men ionează că, apreciază propunerea  domnului ș ț
Poraicu ,dar  mai trebuie făcu i ni te pa i. Dacă vor fi bani , la prim rectificare care se ț ș ș
aude că va fi pozitivă vom prinde sume i pentru reabilitarea acestui punct sanitar, numai ș
că sumele sunt mari , însă investi ii trebuie făcut i la sediul unde a func ionat cabinetul ț ș ț
dr. Novac, numai că investi ia este mai mică.ț
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Domnul Zlei Dimitre se înscrie ca cuvânt i men ionează că legat de punctul 2 i 3 al ș ț ș
ordinii de zi, apreciază faptul că domnul primar l-a invitat la discu iile pe care le-a avut cuț
domnul doctor care ar vrea să vină medic de familie în Hude ti. În urma discu iilor ș ț
avut ,domnul doctorul Spatariu  s-a arătat interesat i de localul de la Vatra i ar fi bine să ș ș
li se dea gratuit la ambii medici care  doresc să vină ca medici de familie în Hude ti, sau ș
va fi licita ie.ț
Domnul Poraicu  intervine i afirmă că nu este vorba de cine câ tigă licita ie , ci lucrul celș ș ț
mei important este să avem un medic în comună care să deservească cetă enii   8-12 ore , ț
nu doar câteva  ore pe zi  ,o zi două pe săptămână.
Ia cuvântul i domnul tefan Marinel care prezintă : statutul medicului  de familie nu ami ș Ș
este ceea ce a fost,  nimeni nu-l obligă să stea  la cabinet mai mult de 8 ore pe zi . Nu tiu ș
dacă va mai face cineva cum a făcut dr Novac care a deservit comuna  permanent. Ar fi 
trebuit să-i mul umim  domnului dr Novac Vitalie pentru faptul că a fost dedicat acestei  ț
comune i ar fi trebuit să-i acordăm o diplomă  de fidelitate. ș
Domnul primar men ionează că ,doctorul Spatariu acceptă orice condi ii însă nu are bani ț ț
să participe la licita ie. Să vedem ce bani vom primi la rectificare i vom investi în ț ș
reabilitarea clădirii fostului CAP i dacă se poate vom reabilita i dispensarul Vatra.ș ș
Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat   în ț
unanimitate.

           Urmează punctul  3 al ordinii de zi.
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
 
Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat  în ț
unanimitate.
          Se ia  în discuţie punctul 4 al ordinii de zi:

Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat  cu 14 ț
voturi,,pentru,,  i o ab inere.ș ț

Se trece la dezbaterea punctul 5 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.

 Domnul Zlei Dimitre  întreabă  dacă  în Strategia de Dezvoltare s-au prins toate 
proiectele propuse. Domnul primar răspunde că  s-a men ionat tot ceea ce ne-am ț
propus ,dar dacă pe viitor  vor fi oportunită i pentru ceva nou ,putem completa  Strategia ț
Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat  în ț
unanimitate.
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Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat  în ț
unanimitate.

Se trece la dezbaterea punctul 6- supliment  al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
 În cadrul discu iilor ,domnul Zlei Dimitre   men ionează că ar fi fost bine ca i doamna ț ț ș
director să fie în edin ă i roagă executivul să solicite  colii Hude ti să prezinte o ș ț ș Ș ș
situa ie cu bursele colare i numărul de beneficiari.ț ș ș
Nu  au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre care este  aprobat  cu 14 ț
voturi,,pentru,,  i o ab inere.ș ț
           Urmează punctul  7- supliment al ordinii de zi.
Domnul  Zlei Dimitre  prezintă pe scurt Informarea  privind activitate Asocia iei Real ț
Hude ti i raportul financiar pentru perioada 2019-2021. Mai men ionează că nu s-au mai ș ș ț
primit bai anul acesta . Domnul primar răspunde că nu s-au dat bai pentru că nu s-a depus 
situa iile cu cheltuielile pe anul trecut.ț

Probleme curente:
Domnul  primar ia cuvântul i prezintă :ș

- Recep ia la obiectivul  modernizare parc . S-a făcut cură enie în parc , dar nu se ț ț
păstrează cură enia, iar cine nu va respecta regulile de cură enie va fi sanc ionat;ț ț ț
s-a repartizat  prin HG bani la calamită i în sumă de 236 mii lei. Nu s-a intervenit până ț
acum la drumurile calamitate  pentru că s-a a teptat verificarea în teren a comisie ș
jude ene pentru calamită i. Acum că avem Hotărârea de guvern putem  demara procedura ț ț
pentru repara ii drumuri.ț

- Pentru lansarea de noi proiecte  nu se mai acceptă obiective care nu sunt 
intabulate. Noi nu avem prin i  în buget bani pentru  intabulări ,dar la rectificare  o să ș
prindem ceva sume după priorită i.ț
- Prezintă pe scurt rezultatele concursurilor pentru posturile  contractuale de la 

compartimentul gospodărie comunală;
Domnul viceprimar se înscrie la cuvânt i prezintă  activită ile de gospodărire comunală ș ț
desfă urate în ultima perioada;ș
Urmează domnul Rusnac  tefan  care  întreabă cum rămâne cu drumul de la ,,Porcărie,, Ș
i când se va interveni cu repara ii, iar referitor la iluminat mai trebuie montate cateva ș ț

becuri stradale. Domnul primar răspunde că pentru  a putea interveni trebuie să avem 
acceptul de la drumuri jude ene  pentru a putea reconstrui podul . ț
 
Urmează domnul Lungu Florin  care aduce în aten ie :ț

- Situa ia  cimitirului Baranca ,care arată jalnic din punct de vedere al cură eniei;ț ț
- Problema drumului de la C-tin Prodan i a drumului de la ,,Porcărie, care trebuiesc ș

reparate;
- Terenul de fotbal Baranca este plin de apă i solicită luarea de măsuri;ș
- Solicită tăierea vegeta iei lemnoase din zona  fam ,,Istrate,, pentru că nu există  ț

vizibilitate pentru ma ini;ș
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- Necesitatea construirii unei platforme pentru containerele de gunoi de la grădini a ț
Baranca;

Se înscrie la discu ii domnul Zlei Dimitre Cătălin ,care  men ionează că repartizarea  ț ț
banilor pentru calamită i comunei Hude ti este un lucru bun făcut de actuala guvernare; ț ș
legat de sala de sport ,roagă încă o dată viceprimarul comunei să ia măsuri pentru a ridica 
panourile cu sticlă care presează pe peretele sălii i care adus la deteriorarea acestuia;ș
 Legat de problema drumului în zona ,,Ionete – Cheptanaru,, , solicită să se supună la vot  
dacă se dore te pietruire acestui drum sau nu.  Se supun e la vot propunerea domnului ș
Zlei Dimitre , care este respinsă cu 5 voturi ,,pentru ,, i 7 ,,ab ineri,,;ș ț
 Domnul Zîză, Constantin  i domnul Sîsîiac Constantin men ionează că în comună sunt ș ț
drumuri mai rele  i mai distruse ca acest drum , care în compara ie cu alatele este cât de ș ț
cât practicabil.

           Nu mai au loc discuţii.  Şedinţa se încheie.
           Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal.

             Preşedinte de şedinţă                                  Secretarul general al  comunei
               Neculae Sîsîiac ,                                              Anca Florentina Asavetei
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